
Referat fra Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Farum Kaserne 
mandag d. 23. oktober kl. 1930 i Portvagten. 
 
Til stede var Hans, Ann-Britt, Michael, Lars og Søren N, Henriette og Carsten. 
Fraværende var Trine og Søren K.  
 
Agenda: 
1. Status på naturlegepladsen 
2. Holdepunktet 
3. Dato for møde i november* 
3. Eventuelt 
 
Ad 1. 
Formanden fortalte kort om projektets status og projektets nære fremtid. 
Projektet er endeligt blevet godkendt af både kommune, DN og GF. 
 
Grundejerforeningen forventer at en tidsplan for projektet er endeligt klar omkring årsskiftet og at 
man i foråret 2018 kan begynde at projektere Naturlegepladsen. 
 
Niras – vores samarbejdspartner udarbejder i øjeblikket lokalplan for området som efter 
færdiggørelsen skal i høring og endeligt godkendes førend vi kan påbegynde etableringen. 
 
Der udestår et arbejde med at finde midler til projektet. Dette skal gøres ved at kontakte sponsorer 
og fonde. 
 
Bestyrelsen indhenter tilbud fra 3 forskellige leverandører af legepladselementer og vælger ud fra 
disse det der giver mest værdi i relation til både kvalitet og pris. 
 
Ad 2. 
Bestyrelsen drøftede den nuværende situation omkring Holdepunktet og dets beboere. 
Lidt under halvdelen har valgt ikke at betale medlemsbidrag og sagen behandles som enhver 
anden inddrivelsessag, hvorefter sagen overgår til advokat idet de nævnte beboere har bestridt 
Grundejerforeningens krav. 
Sagen bliver håndteret gennem DEAS og ekstern advokat. 
 
I relation til konkurssagen og den manglende færdiggørelse af fællesarealerne omkring 
Holdepunktet, fastholder Grundejerforeningen vores holdning i, at vi ikke er part i sagen førend 
endelig overdragelse af fællesarealerne skal finde sted til Grundejerforeningen. 
Dette er meddelt både Holdepunktet og Furesø Kommune. 
 
Ad 3. 
Næste møde er fastsat til mandag d. 27 NOV 2017.12.17 
 
Ad 4. 
Ingen bemærkninger. 


